
Safet Ke5o, zastupnik SDA u predstavnidkom domu

Parlamentarne skup5tine Bosne i Hercegovine

Sarajevo, 14.1 .2025. godine
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Predsjedavaju6em pD ps Bosne i Hercegotoj,otrTso'-({.:
Dopredsjedavaju6im PD PS Bosne iHercegovine
Predsjedavajudoj Vije6a ministara Bosne i Hercegovine

U skladu sa dlanom 172. st.(3) Poslovnika Predstavnidkog doma parlamentarne
skup5tine Bosne i Hercegovine najavljujem da 6u na {. posebnoj sjednici oba doma
Parlamentarne skupstine Bosne i Hercegovine, koja 6e se oo*aii
22.1.2A25.godine,

postaviti sljede6a pitanja predsjedavaju6oj Vije6a ministara Bosne i Hercegovine
g-di Kri5to:

Kako ocjenjujete rezultate rada Vije6a ministara u 2024.godini, posebno sa
aspekta realizacije Programa radazanavedenu godinu ?

MoZete li kvantificirati, odnosno procentualno iskazati saodnos broja planiranih i
broja donesenih zakona istrategija u vije6u ministara na dijem ste 6elu?

eime obja5njavate dinjenicu da je ved punih 10 mjeseciVije6e ministara ili potpuno
blokirano ili su efekti njegovog rada na najnizoj mogudoj razini?

Da li razmiSljate o podno5enju ostavke ili o pokretanju procesa rekonstrukcije
vije6a ministara kao mogulem izlazu iz postoje6eg stanja gotovo potpune
paraliziranosti?
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S poStovanjem,


